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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht «Mogelijk één kraamafdeling voor drie Treant-ziekenhuizen» 
(ingezonden 22 februari 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Mogelijk één kraamafdeling voor drie Treant-
ziekenhuizen»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat in de ziekenhuizen in Stadskanaal en Hoogeveen 
mogelijk geen bevallingen meer kunnen plaatsvinden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de concentratie van zorg nooit mag leiden tot te lange 
reistijden bij spoedgevallen? 

Vraag 4
Kunt u garanderen dat de bevallingszorg voor vrouwen in Drenthe niet in 
gevaar komt? 

Vraag 5
Bent u bereid in gesprek te gaan met Treant-ziekenhuizen over de bevallings-
zorg in Drenthe? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
In welke andere regio’s in Nederland dreigt een verschraling van de zorg 
doordat er onvoldoende artsen beschikbaar zijn? 

Vraag 7
Ziet u mogelijkheden om te bespoedigen dat er voldoende kinderartsen zijn? 
Zo ja, welke?

1 RTV Drenthe, 19 februari 2018
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